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Fråga till kommunalrådet Andreas Schönström (S) 
 

Säkra barnens säkerhet 
Ett Malmöinitiativ från barn, personal, föräldrar och boende har lämnats in om behovet av 
säkra övergångar till förskolorna på Lugnet. Tekniska nämndens trafikutskott avslog initiati-
vets förslag att göra övergångsställen. Jag undrar hur tekniska nämnden ska säkra barnens 
säkerhet på väg till och från förskolorna på Lugnet. Om inte övergångsställen ska användas 
måste ju rimligen det finnas andra åtgärder, som till exempel trafikgupp, att använda. Jag ser 
det som mycket problematiskt att inte oron för barnens säkerhet tas på allvar.  
 
Min fråga är: 
  

• Vilka initiativ tänker du föreslå tekniska nämnden för att trygga barnens säkerhet vid 
förskolorna på Lugnet? 
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